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«Se å få ræva i gir!».
Ein dag i januar med snøstorm og uver, våga eg meg 
ut for å kjøpa mat. På veg heim frå butikken, med eit 
stort handlenett med varer i kvar hand, måtte eg gå 
i kjørebana. Det likte ikkje ein bilførar som etter ei 
stund kom kjørande bak meg. Ikkje berre tuta han, 
men han presterte å rulla ned vindauga på bilen og 
kjefta meg ut; eg måtte få ræva i gir.
Nokre månader etterpå: Eg er på Deichman i Bjørvika 
på jakt etter ei bok. Mens eg leitar nedover i hyllene, 
prøver eg å setja meg på ein ledig stol. Før eg når 
ned på setet blir stolen riven bort under meg, og eg 
høyrer ei jentestemme seie: «Den stolen må faktisk 
jeg ha».
Alt var ikkje betre før. Situasjonar lik dei eg fortel om 
har nok skjedd til alle tider. Men når eg vert trist og 
ulykkeleg over slike opplevingar, er det fordi dei viser 
så tydeleg fram ein ny aksept for egoisme og mangel 
på respekt for medmenneske. I begge tilfella var det 
andre til stades som kunne korrigert. Men nei, verken 
kona til bilføraren eller kjærasten til jenta reagerte – 
dei synest tydelegvis at oppførselen var heilt ok.
I vår tid er det «ut» å ta omsyn til andre. Derimot er 
det aksept for å albue seg fram i verda. Å vera snill er 
ein eigenskap som blir sett på som veik og feminin, 
særleg viss det dreiar seg om ein mann. Ja, nokre av 
oss er sjølvutslettande, og treng kanskje å læra å seie 
meir ifrå. Men vi andre som ikkje har det problemet; 
kva seier Meisteren til oss? At vi skal elska vår neste 
som oss sjølve. 
Det er ikkje lett, men fullt ut muleg å korrigera korleis 
vi tenkjer og handlar. Vi kan jo ganske enkelt øva oss 
på å vera snill med andre. Ta ein telefon, gje eit smil, 
dela av vår overflod. Ha tolmod til å høyra på ein som 
har noko ho eller han treng å fortelja. 
For mange år sidan hadde studentavisa ved 
Universitetet i Oslo ein enquete der dei spurte fem på 
gata om meininga med livet. Dei mange svara spegla 
alle eit ønske om å bli rik, berømt og ha rikeleg av 
materielle gode.
Heilt til vi kom til den siste. Ein professor i teologi 
svarte følgjande: «Meningen med livet er å bety noe 
for andre mennesker.» Takk til Notto Thelle for dette 
svaret, som framleis, etter minst 20 år,  set liva våre i 
perspektiv.

 Slik eg ser det
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Nytt arrangement

Kirkemiddager kommer 

- Vi ønsker at barnefami-
liene skal lære hverandre 
å kjenne og føle sterkere 
tilhørighet til kirken, sier 
Arna Østnor som er en av 
initiativtakerne til pro-
sjektet.

Den første kirkemid-
dagen er planlagt til 
onsdag 29. mai kl. 16.15 
med påmelding man-
dag 27.mai før kl 20.00. 
Det er en pilotmiddag 
som skal gi arrangørene 
erfaringer for middager 
de har tenkt å invitere til 
hver tredje uke i høst. Da 
må de vite hvor mange 
det er praktisk mulig å 
ha benket rundt bordene 
i Kirkestuen og kjenne 
kapasiteten på kjøkkenet. 

Markedsføringen for mid-
dagene vil skje primært 
gjennom barnegospel-
koret BaGo, KFUK-KFUM 
speiderne, søndagssko-
len, dåpsforeldre, baby-
sang og menighetsbar-
nehagen. Middagene er 
først og fremst myntet på 
familier med barn, men 
alle andre er også hjerte-
lig velkomne.

- Det kreves påmelding 
innen en oppgitt frist for-
di vi må vite hvor mange 
det skal lages middag til. 
Kanskje må det settes en 
øvre grense for antallet, 
sier Østnor. 

Nordberg menighet invi-
terte for en del år siden til 

Menigheten på Nordberg starter opp igjen 
med kirkemiddager, beregnet først og fremst 
på barnefamilier. Ønsket er å styrke barne-
arbeidet i menigheten. Men alle er velkomne til 
middagen.

Velkommen til kirkemiddager i Nordberg. Første gang onsdag 29.mai 
kl 16.15. Husk å melde deg på til .......? innen mandag 27.mai før 
kl 20.00 . Rekker du ikke denne middagen, kommer nye sjanser til 
høsten. Det blir annnnsert i augustnummeret av menighetsbladet.
                                                                                                                         Foto: Pixabay

kirkemiddager. Marida-
len har i dag et slikt tiltak 
gående.

- Vi har sett at en rekke 
menigheter har slike 
arrangementer, blant 
annet for å styrke virk-
somheten for barn. Vi ser 
jo at det skjer mye for 
eldre i menigheten som 
har god oppslutning. 
Vi håper også at dette 
vil trekke flere barn til 
aktivitetene vi har for 
dem, håper Arna Østnor 
som trekker prosjektet i 
gang sammen med Anne 
Karen Jenum, Anne Riise, 
Wenche Lunde, Elisabeth 
Skollevoll Wergeland 
fra menighetsrådet og 
Christian Volden fra kir-
kestaben

Hvem skal lage 
middagene?

- Det er frivillige som 
gjør dette helt gratis. Vi 
håper en del pensjonister 
melder seg til å ta en tørn 
rundt grytene.

Skal dette koste penger?

- Vi må ta et beløp som 
kan dekke råvarene vi 
kjøper inn, en pris for 
familier og en for en-
keltpersoner. Vi har ikke 
fastsatt hva dette blir 
ennå, men vi ser at andre 
steder har de operert 
med en familiepris på 
100 kr og 50 kr for dem 
som kommer alene. 

- Hva skal disse mid-
dagene inneholde 
utenom selv måltidet?

- Vi starter opp med et 
bordvers, og når måltidet 
er ferdig vil presten blant 
initiativtakerne, Christian, 
dele noe som gjestene 
kan få med seg videre i 
hverdagen. Deretter er 
det meningen at barna 
går til ulike aktiviteter, 
blant annet korøvelsen i 
BaGo. 

Tiltaket er ikke minst 
beregnet på familier som 
har flyttet til Nordberg 
og derfor ikke kjenner så 
mange i denne bydelen. 

Dette kan være en fin 
arena for å knytte flere 
kontakter. Arna Østnor 
er spent på hvor mange 
som melder seg på til 
pilotmiddagen. Den vil gi 
en pekepinn på hva som 
kan skje på høstens kirke-
middager. Meldinger vil 
gå ut i mange retninger 
og bli kunngjort blant 
annet på menighetens 
hjemmeside: www.
kirken.no/nordberg og 
gjennom e-posten som 
sendes ut hver fredag fra 
kirkestaben.

                          • Helge Kjøllesdal
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Politiske tekstiler

Mellom skranke 
og symaskin
Er Nordberg-jenta Cathrine Pryser Grøndahl (54) 
jurist, poet eller tekstilkunstner? Kanskje: ja takk 
alle tre? Det startet i alle fall med poesien. For den 
første av sine seks diktsamlinger fikk hun Vesaas 
debutantpris i 1994.  
- Jeg startet med skri-
vingen da jeg var ung 
student og leste blant 
annet filosofi. Men det 
er ensomt å være dikter. 
Etter noen år ville jeg ha 
en jobb å gå til – en jobb 
med definerte oppgaver, 
kolleger og ikke minst 
inntekt. Derfor begyn-
te jeg på jus da jeg var 
rundt 26, forteller Cathri-
ne som nå i mange år har 
jobbet som strafferetts-
advokat.
Men behovet for å uttryk-
ke seg på andre måter 
enn med lover og regler, 
er stadig til stede. Selv 
om uttrykksformen har 
skiftet.
- Nå har jeg nesten litt 
prestasjonsangst for å 

skrive dikt. Jeg er redd 
for å gjenta meg selv. Jeg 
er dessuten kommet til 
et annet sted i livet. Nå 
bruker jeg opp mye av 
min intellektuelle kapasi-
tet på jobb. Da jeg skrev 
dikt, tenkte jeg i bilder. 
Det gjør jeg fremdeles, 
men nå lager jeg de bil-
dene ved hjelp av teksti-
ler, sier hun.

Et levende frirom
- Jeg har ingen prestisje 
når jeg lager bildene. Jeg 
kaller meg ikke kunstner, 
men streber mot å lage 
bilder jeg liker selv. Jeg er 
ikke tynget av noen krav 
fra kunstverdenen. Noen 
arbeider beholder jeg 
selv. Noen gir jeg bort. 
Dette er en verden som 

er ufarlig for meg – et 
levende frirom, sier hun.

Men selv om bildene 
blir til av ren lyst, betyr 
det ikke at motivene er 
harmløse. Mange av bil-
dene har politisk innhold. 
Hun har laget flere bilder 
med motiver fra Gaza 
og balansert det mot et 
bilde av jøder fra annen 
verdenskrig. Hun har 
laget bilder av aksjone-
rende samer og bilder 
som er kommentarer til 
arbeidet i rettssalene. 

- Bildene som har politisk 
innhold, er mer interes-
sante for meg å vise fram. 
Når jeg lager bilder etter 
gamle familiefotos, blir 
det annerledes. Det har 
en egenverdi som et min-
ne –som et foto, fastslår 
Cathrine som startet med 
å sy bilder da datteren 
dro på utveksling til Me-
xico i 2021.

Tok datterens plass
- Jeg måtte gjøre noe 
for døyve savnet etter 
henne. Hun hadde sydd 
mye før hun dro. Plassen 
hennes ved sybordet var 
tom. Jeg fylte den opp 
og sydde blant annet 
bilder av de fotoene hun 
sendte fra Mexico. Det 

ble et stort, sammensatt 
«postkort» fra Mexico 
som betyr mye for oss, 
men ikke nødvendigvis 
for andre. 

Cathrine har fått mange 
stoffer fra venner og 
bekjente etter at hun 
begynte å sy. Dessuten 
oppsøker hun loppemar-
keder og bruktbutikker 
for å finne materialer. 
Hun bruker noe nytt, 
men det meste er gjen-
bruk. Stoffene kan fun-
gere som inspirasjon til 
bilder. Selve syprosessen 
er viktig for Cathrine.

- Det er beroligende å 
sette seg ned med et 
syprosjekt. Det kan jeg 
gjøre selv om jeg er sli-
ten. Det er inspirerende å 
komponere et bilde. Når 
jeg sitter med håndsøm 
som tar tid, nyter jeg 
prosessen. Det er deilig 
å komme bort fra skjer-
mer som jeg bruker hele 
dagen. Jeg liker å være 
aktiv på andre måter enn 
ved en skjerm.

Høstutstilling
- Familien min er veldig 
rause. De lar meg bruke 
spisestua i huset som 
atelier. Det flommer over 

Familien har akseptert at spisestua er mer nyttig som atelier enn til 
middager. For Cathrine er dette en lykke. Søm ble hun fortrolig med 
allerede under oppveksten på Nordberg.             Alle fotos: Unni Harsten

Her ser vi ulike varianter av det palestiske sypresstreet som danner 
en skog. I resten av bildet (se forsiden) er det en krigsherjet scene 
med missiler og opprevne trær. Motivet er hentet fra en kjole til en 
palestinsk kvinne som sydde sine krigserfaringer inn i kjolen. Dette er 
håndbrodert og er tidkrevende arbeid.
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Over: 
Mødre i Gaza holder sine døde barn. Cathrine har laget flere bilder fra 
den aktuelle situasjonen i Midt-Østen.

Til venstre: 
Cathrine ble engasjert - både faglig og følelsesmessig i samenes  
demonstrasjoner i Oslo. Bildet er laget på et gammelt arvestykke - et 
pyntehåndkle fra svigerfamilien.
                                                                                                    Alle fotos: Unni Harsten

av stoff og halvferdige 
produkter. Jeg er så glad 
for at jeg har dette rom-
met, sier hun.

Cathrine har ikke tenkt 
å gi seg med syingen. 
Hun har allerede hatt en 
utstilling som mannen 
hennes arrangerte som 

en overraskelse. Men til 
høsten har hun tenkt å 
ha en ny utstilling som 
hun er med på fullt ut. 
Antakelig får vi se mer 
av hennes kunst i tiden 
framover – selv om hun 
selv ikke definerer seg 
som kunstner – ennå.
                                • Unni Harsten

Av og til kan en rettssak bli nesten som et sirkus, mener Cathrine. Hun 
holder på med en serie bilder fra rettssalen – fra egen hverdag. 

Etter skytingen under 
Pride, lagde Cathrine 
et bilde. – Jeg har 
kontor ved gata der 
det skjedde. Jeg har 
et forhold til stedet. 
Dessuten har jeg 
mange homofile 
venner. Jeg vil at det 
skal være plass til alle 
legninger. Jeg vil ikke 
at de skal føle seg 
utsatt. Det måtte bli 
et bilde med mange 
farger, sier hun.
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«Grønn» filial i Nydalen
Deichmans filial i Nydalen lever etter det grønne skiftet. - Gjenbruk er 
kongstanken bak biblioteket. Alt dreier seg om å dele og resirkulere, sier 
bibliotekar Lars Junge.

Vi fortsetter serien som vi håper kan inspirere oss alle til en grønnere livsstil. Denne gangen har vi vært på besøk på 
biblioteket i Nydalen. Det er vel verdt et besøk.

På bare tre år har det 
kombinerte skole- og 
folkebiblioteket som bet-
jener hele Nordre Aker 
vokst seg stort. Selv om 
det er litt bortgjemt og 
vanskelig å finne, tar det 
imot mellom 600 og 800 
brukere hver dag. Mange 
er elever fra Nydalen 
videregående skole, som 
ligger vegg i vegg med 
biblioteket. 

Men det kommer også 
besøk av barnehager og 
skoleklasser. I mens slap-
per folk av med aviser, 
og travle lånere er innom 
for å hente en bok de har 
bestilt.

Låner til hele familien
- Den typiske låneren er 
en kvinne på 40 år. Disse 

damene låner gjerne til 
hele familien: barnebøk-
er til de minste, science 
fiction til tenåringen og 
«Hvordan bygge ter-
rasse» til ektemannen. 
Og så kanskje en ny og 
aktuell roman til seg selv, 
smiler Junge, og under-
streker at preferansene 
selvsagt er ulike. 

Men noen trender er 
tydelige: mens lånerne 
for 20-30 år siden gjerne 
ville ha klassikere, står ny 
litteratur høyt i kurs i dag, 
gjerne norsk. 

- Befolkningen i Nordre 
Aker er i gjennomsnitt 
høyt utdannet og godt 
orientert. Det ser vi også 
på bestillingene. Listene 
er lange for ny skjønnlit-

teratur, forteller Junge og 
leter fram noen pop-
ulære titler. 

Noen av bestselgerne 
har faktisk flere tusen på 
venteliste. Junge under-
streker at bøkene på hele 
Deichman bibliotek med 
alle sine 26 filialer er inne 
på venteliste-systemet, 
og at listene derfor går 
forholdsvis fort unna. 

Hele Deichman, inkludert 
alle de lokale filialene, 
har cirka en million 
eksemplarer å låne ut. 
Nydalen filial har over 25 
000 bøker.

Ikke til å tro
I første etasje finner vi 
Frank Hanssen, som har 
rigget seg til med en 

bunke aviser og hen-
tet seg en kopp kaffe. 
Hanssen forteller at han 
er innom minst en gang 
i uken for å låne bøker, 
men at han gjerne beny-
tter anledningen til å bla 
gjennom noen aviser når 
han er der.

Hva han låner? Romaner 
og krim står øverst på 
listen, forteller han.

- Jeg er glad i samtidslit-
teratur, men de har ofte 
lange ventelister. Så jeg 
går alltid bortom hur-
tiglån-hyllene; der kan 
jeg være heldig og finne 
en helt ny tittel, sier Frank 
Hanssen. Han legger til:
- Biblioteket er et veldig 
bra tilbud! Vi låner både 
nye og gamle bøker helt 
gratis – det er nesten ikke 
til å tro!

Fine elever
I underetasjen har flere 
grupper med elever sam-
let seg rundt store bord. 
Lars Junge har bare godt 
å si om elevene som hver 
dag siger inn fra Nydalen 
videregående skole. De 
er både fine og flinke, og 
det er sjelden bråk eller 
uro med dem, sier han 
fornøyd.

Johanna Hauge går 
første videregående og 
bruker biblioteket rundt 
annenhver dag. Det er 
lett å jobbe med skolefag 
på biblioteket, selv om 
det prates en del rundt 
bordene, sier hun.

- Det er åpent og lyst og 
luftig her. Og så er det 
veldig hyggelig! Mange 
fra skolen kommer 
innom i løpet av uka. 
Og før store og viktige 

Bibliotekar Lars Junge ønsker velkommen inn på Deichman-filialen i Nydalen. ¬ Det er sjelden 
bråk eller uro med skoleelevene. Heller ikke med dem som kommer innom når biblioteket er 
ubetjent, forteller bibliotekaren.
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Besøk på biblioteket

prøver er hele klassen 
her, ler hun. 

Åpent kvelder og 
i helger  
Det er mye som skjer på 
biblioteket: månedlige 
arrangementer for sen-
iorer på dagtid, fortell-
erstunder for de minste, 
sykurs og språkkafe. For å 
nevne noe.

Biblioteket i Nydalen er 
betjent fra klokka 08-16 
hver dag. Men det er 
åpent for dem som har 
bibliotekkort også om 
kveldene og i helgene. 
Hvem som helst kan 
enkelt låse seg inn, hente 
og låne bøker, eller sitte 
der og lese. «Meråpent», 
kalles det.

- Kan det gå bra, da? 
- Ja, sier Lars Junge, - det 
går helt utmerket. Folk 
oppfører seg pent. Selv 
om det ikke er betjening 
eller vakter til stede, gir 
blant annet videoo-
vervåking nødvendig 
sikkerhet.
  
- Vi har hatt minimalt 
med problemer, selv 
om det kan være opptil 
400 mennesker innom i 
løpet av en helg. Det er 
ikke noe problem med 
rot, søppel eller tyveri. 
Det vi imidlertid ser, er at 
biblioteket ofte blir brukt 
på overraskende måter. 
Det er for eksempel en 
gruppe på 10-15 unge 
menn som kommer i hel-
gene for å spille kort. 

Nå gleder han seg til 
lesekampanjen som Oslo 
kommune snart drar i 
gang gjennom bibliotek-
ene:

- Barn og unge leser 
mindre enn før. Det skal 
vi prøve å gjøre noe med. 
Gjennom konkurranse 
om antall leste sider skal 

barn kunne vinne fine 
premier. Vi håper det kan 
inspirere unge til lese-
glede!
         • Elin Toft (tekst og bilder)

Her finner du 
mer informasjon:
deichman.no/bibliotek-deichman.no/bibliotek-
ene/nydalenene/nydalen

Bibliotekarens beste 
lånetips: 
Er du på jakt etter en 
populær bestselger? 
Sveip innom biblioteket 
og se hva som står i hur-
tiglån-hyllene. Hvis du er 
heldig finner du boken i 
en hurtiglån-hylle, som 
ikke har ventelister. 
 
Bibliotekarens 
favorittbok i vår:
Lars Elling: 
Fyrstene av Finntjern.

Billedkunstner Lars 
Elling bokdebuterte i 
godt voksen alder. Han 
fremstår som sprenglærd 
innen fauna og botanikk, 
ikke minst på temaet 
Nordmarka.

Over: Johanna Hauge går første videregående og trives godt 
med å jobbe med fag på biblioteket.

Under: Frank Hanssen er ofte innom biblioteket i Nydalen, 
både for å låne bøker og for å lese ferske aviser.
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Medarbeidersamtalen

Storm Alexander 
Stræte (20)
Sykepleiestudent
Bor på Nordberg
Spiller bassgitar
Herman 
Corneliussen (21)
Lærerskolestudent
Fra Nordberg  
Spiller trommer
Oppgave: 
Begge spiller i band til 
gudstjenester 
et par ganger i 
kvartalet.

I medarbeidersamtalen 
forteller vi om hva menig-
hetens frivillige og ansatte 
jobber med og er opptatt 
av, og litt om hvem de er. 

Gøy å spille i kirka

- Det er fint å være med 
og gjøre en innsats. Det 
føles veldig riktig å bidra, 
sier Storm Stræte.
- Selvsagt stiller vi 
opp, legger Herman Cor-
neliussen til.  

Storm (med gitar) og Herman (trommer) spiller i kirkas eget band og 
sørger for at det med jevne mellom rocker i Nordberg kirke.                                                                                                                     

Et par søndager i kvartalet 
får orgelet som står på 
galleriet bak i Nordberg 
kirke hvile. I istedenfor en 
gudstjeneste av det vanlige 
slaget rigges det opp til 
band-gudstjeneste, med 
helt andre instrument-
er enn det tradisjonelle 
pipeorgelet. 

Lydnivået økes betydelig og 
moderne rytmer tar over. 
Storm og Herman spiller 
henholdsvis bassgitar og 
trommer I bandet, sammen 
med flere andre. Det har de 
gjort de siste seks årene.
Band-leder er Eivind Gjerd-
alen Vonen, til daglig organ-
ist og musikalsk altmulig-
mann i Nordberg menighet. 
De to musikerne kan ikke få 
rost «sjefen» nok. 

Orkesterplass
- Eivind gir oss mye rar 
og spennende musikk å 
bryne oss på, med mange 
spesielle takter. Det er 
selvsagt utfordrende å få 
gamle salmer til å harmo-
nere med en moderne 
bassgitar, sier Storm. Han 
understreker at det som 
regel låter bra. 
- Og så er det gøy å spille i 
kirka, selv om øvelsene er 
tidlig på morgenen, to tim-
er før gudstjenesten, legger 
Herman til.

- Og favoritt-låten er…
- «Velsignelsen» helt på 
slutten av gudstjenesten! 
Den er veldig leken, og vi 
kjenner virkelig at energien 
gradvis blir sterkere og 
sterkere ved hver repetis-
jon! smiler Storm.

Når bandet spiller til gud-

stjeneste, sitter de vendt 
mot menigheten. Her har 
de orkesterplass til å følge 
med på alt som foregår i 
benkeradene.

- Det er gøy å sitte og se på 
menigheten. Det er en god 
gjeng. Noen er gjengangere 
og er der hver søndag, og 
så er det alltid noen nye. 
Engasjementet varierer: 
mens noen synger med 
hele tider er det andre som 
aldri åpner munnen, ler 
Herman. 
Storm er mest opptatt av 
hvor godt de minste blir 
ivaretatt.

- Det er fint å se hvor en-
gasjert barna blir i det som 
skjer under gudstjenesten, 
sier han.

Tidlig morgen
Når samtalen kommer inn 
på forbilder, blir det tydelig 
at gutta musikalsk er to 
«gamle sjeler». Herman 
er begeistret for Beatles – 
særlig Ringo Starr – mens 
Storm har en forkjærlighet 
for den engelske 70-talls-
gruppen Genesis. Og Jan 
Eggum; ikke helt purung, 
han heller. 

De to guttene har krevende 
studier og bruker mye tid 
på fagene sine. «Morgend-
agens helter», smiler de 
når de forteller at de skal 
bli sykepleier og lærer. Når 
de har mulighet til å slappe 
av, blir det gjerne en rolig 
kveld foran TV’en, helst med 
en god serie. Storm spiller 
dessuten gjerne musikk, og 

liker å spille alene. 

Gutta har vært med i ban-
det siden Herman var kon-
firmant, og de kjenner hver-
andre godt. På spørsmål 
om gode og mindre gode 
egenskaper, insisterer de på 
å svare for hverandre:

- Herman gir så mye av seg 
selv! Han kan finne på å 
gjøre narr av seg selv for å 
få meg til å le. Han er det 
minst egoistiske mennesket 
jeg vet om, sier Storm om 
kameraten.

- Storm er nysgjerrig og in-
teressert og har alltid lyst til 
å lære mer. Han er en inspir-
erende fyr å spille sammen 
med! kontrer Herman.

- Og de mindre gode 
egenskapene?
- Jeg er glad i å sove lenge 
og har en lei tendens til 
å forsove meg, kommer 
det fra Herman etter en 
liten tenkepause. Storm 
erkjenner at han kan bli litt 
«hyper», og at det av og til 
kan være litt mange tanker 
og saker og ting som må ut 
på samme tid.
Uansett får Nordberg 
menighet nyte godt av 
innsatsen til de to unge 
musikerne. Som en av dem 
sier:
- Det er flott å få spille sam-
men med dyktige og fine 
folk, selv om det kan være 
vanskelig å komme seg opp 
en tidlig søndags morgen!

           • Elin Toft (tekst og bilde)
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Litteraturhjørnet

Traume og minnearbeid 
Britt Bildøen: Sju dagar i august Litteraturhjørnet er en fast 

spalte i menighetsbladet. 
Her vil vi presentere 
skjønnlitteratur som vi 
anbefaler for egen lesing. 

Det er snart 13 år sidan terror og utspekulert vald ramma Norge 22. juli 
2011. Mange av oss hugsar framleis kor vi var, og kanskje også kva vi 
gjorde på, den fredagen det hende. 

Det blir feil å kalle 22. juli 
eit nasjonalt traume. Men 
Norge er framleis innvikla 
i eit komplisert minnear-
beid etter terroren som 
heilt uventa råka nasjo-
nen, og for dei som mista 
sine kjære var det som 
hende traumatisk. 

Det er skrive mykje om 
22. juli. Eit av dei finaste 
bidraga gir Britt Bildøen 
i Sju dagar i august. 
Romanen kom ut i 2014, 
men Bildøen legg han-
dlinga til 2019. Tidsav-
standen til 22. juli som 
ho slik skaper, gjer at ho 
kan gi ei nyansert fram-
stilling av personane sitt 
minnearbeid. At dette er  
langvarig og komplisert, 
blir gradvis tydelegare 
utover i plottet. 

Hovedpersonen i ro-
manen, Sofie, mista sitt 
einaste barn på Utøya. 
Ho er gift med Otto, men 
sidan barnet som Sofie 
mista var frå eit tidlegare 
ekteskap, opplever Sofie 
at Otto ikkje heilt forstår 
det traumet som tapet 
har skapt i henne. 

I løpet av sju dagar i 

august opplever ektepa-
ret ei rekke små ulykker. 
Dei er ikkje så alvorlege 
kvar for seg, men dei 
synleggjer ulike problem 
og utfordringar både i 
ekteskapet, på jobben og 
i samfunnet rundt Sofie 
og Otto. 

Handlinga utspelar seg 
for det meste i Oslo, men 
delvis også på ei hytte 
dei har utanfor byen. Her 
ved fjorden er Sofie og 
Otto saman – og likevel 
opplever Sofie at ho er 
åleine. Sofie har skrive 
avhandling om Edvard 
Munch, og for henne 
uttrykkjer Munchs bilde 
ei smertefull tapserfaring 
ho ikkje kan setje ord på, 
og dermed heller ikkje 

kan dele med mannen 
sin. 

Medan ho ser på månen 
som speglar seg i fjorden 
utanfor hytta, tenkjer 
ho: «Det var Munch som 
fann opp månestrålen. På 
fleire av bilda hans ser du 
ikkje månen i det heile, 
berre stripa i vatnet. Han 
fortøydde på ein måte 
månen i verda» (s. 114).

Tankane til Sofie gir meg 
ein sterk assosiasjon til 
Munchs fargetresnitt 
«To mennesker. De 
ensomme» (1899). Dette 
bildet viser ei kvinne og 
ein mann som ikkje ser 
på tilskodaren (eller kun-
stnaren), men mot den 
blå sjøen. Kvinnas raude 
hår dekkjer øvste delen 

av den lange kvite kjolen 
hennar. Den svartkledde 
mannen ser også mot 
sjøen, men bøyer seg 
samtidig litt mot kvin-
na. Munch plasserer ein 
sterk, vertikal månestråle 
mellom dei. Det er som 
månestrålen stengjer for 
kommunikasjon mellom 
dei to menneska – dei er 
saman og like fullt skilde 
frå kvarandre. 

For meg er dette far-
getresnittet ei genial 
visuell framstilling av to 
einsame menneske. Dei 
er anonyme, og dermed 
allmenne. Men når eg les 
Sju dagar i august, blir 
dei Sofie og Otto.  

                          •  Jakob Lothe 

Edvard Munch «To mennesker. De ensomme» (1899)                                                                                       Munchmuseet    
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Hos Inger-Lise i Maridalen

Ved bommen ved enden av Olaf Lørenskogens 
vei, vel en kilometer fra Movatn stasjon på Gjøvik-
banen, kommer du til Lørenskogen gård. Gammel 
låve, garasje og to røde bolighus. Inger-Lise Lø-
renskogen bor i det eldste, som er mer enn 200 år 
gammelt og et av de eldste husene i Nordmarka. 

Blir aldri ferdig med hester

Den eldste sønnen, Trond, 
bor i det andre huset med 
sin familie. Tronds barn er 
6. generasjon på Løren-
skogen gård!

Tronds bestefar, Olaf, fikk 
endelig kjøpt gården 
i 1983 av Løvenskiold. 
Og i 2013 fikk vegen fra 
Movatn til gården, en-
delig navnet etter beste-
faren Olaf Lørenskogen.

Ridesenter
Det var mange som 
kjente til Inger-Lise og 
ridesenteret hennes på 
70-tallet. Opptil 10 hester 
hadde hun. Her var det 
åpent for alle. Den først 
betalingen hun tok var 15 
kr. timen. Denne aktivi-
teten har vært drevet av 
lidenskap for hest, ikke 
for å bli rik.

Hester har fylt Inger-Lises 
liv. Fortsatt går det 2 hes-
ter rundt husene. Veldig 

mange jenter kjenner 
Inger-Lise nettopp fordi 
de lærte å ri hos henne. 

Jentene startet klubben 
Hestetramp. De reid i 
marka, og på lørdagene 
kom ungdommene med 
07-toget fra Kjelsås for å 
måke møkk ut av bok-
sene, eller for å «pynte», 
som Olaf, Inger-Lises far, 
kalte det. 

Jentene holdt til i ei brak-
ke hvor de oppbevarte 
rideutstyret sitt. Der koste 
de seg med godteri og 
gulost som de smeltet på 
ovnen. 

Fra jomfruburet
De arrangerte klubb-
mesterskap, og på loftet 
var jomfruburet hvor 
stalljentene kom og gikk. 
I beskjedboka skrev de 
meldinger til Inger-Lise 
og vice versa. Inger-Lise 
var nøye på at det ble 

holdt orden, - litt streng, 
sier hun selv. - Samholdet 
med jentene var godt, 
sier hun.

Det var gjennom hestene 
at jeg fikk kjennskap til 
Inger-Lise. Hennes sønn 
Trond og min eldste dat-
ter gikk i samme klasse på 
Maridalen skole. De kjørte 
sammen på skolebussen, 
hjem til Trond og rideti-
mer. Og det var stas! Det 
ble en livslang kjærlighet 
til hester. 

«Alle-har- vel-detti-a-en-
gang», er Inger-Lises svar 
på mitt spørsmål om ikke 
ungene kunne bli redde 
for å ri. Hun anslår at 95 % 
av de som datt av hesten 
fortsatte ridningen. 

En trøster i nøden
En periode hadde In-
ger-Lise avtale med en 
institusjon for unge med 
ulike problemer, unge 
som trengte støtte. De ble 
fort glad i hestene, som 
han som elsket ponnien 
Karina. 

– Jeg ble litt "psykolog" i 
tillegg, sier hun. Som den 
gangen hun ble tilkalt 
til en av jentene som hy-
perventilerte. Foreldrene 
klarte ikke å roe henne. 

– Jeg satt hos henne hele 
natten og tok henne etter 
hvert med hjem. Hun 
hadde en øyensten blant 
hestene, og denne hjalp 
henne til å finne roen 
igjen. Jeg mener hester 
burde være på blå resept, 
sier Inger-Lise med etter-
trykk, -fordi jeg har sett 
hvor mye de betyr.

Dramatikk på ridetur
Sjøl har hun hatt en dra-
matisk opplevelse med 
hest. 16 år gammel, 18. 
april 1960, var hun på tur 
til Øyungen på hesten 
sin, Stjerna. Alt gikk fint, 
Inger-Lise satt stødig på 
hesten uten sal (barbakk, 
som det heter). Plutselig 
snublet hesten og for-
svant under henne, mens 
Inger-Lise for rundt i lufta 
og landet hardt mot noen 
grantrær. 

Det skjedde på en høyde 
ved Øyungen, og hesten 
for utfor skrenten og uti 
ei råk i vannet. Inger-Li-
se var forslått og hadde 
ikke sjans til å få hesten 
opp. Heldigvis kom et par 
turgåere. 

De klarte det umulige, 
men de forsto at hesten 
var alvorlig skadd.  In-
ger-Lise løp klissvåt til 
Ligger´n hvor de hadde 
telefon, og fikk tak i 
faren sin. Stjerna hadde 
brukket ryggen i fallet og 
måtte avlives. 
- Denne opplevelsen sit-
ter fortsatt i kroppen, sier 
Inger-Lise alvorlig.

Amerika 
Så forteller Inger-Lise noe 
som var helt ukjent for 
menighetsbladets ut-
sendte: hun var et helt år 
i Ohio, USA, allerede som 
17-åring!

 I 7. klasse på Kjelsås skole 
skaffet Røde Kors brev-
venner for de som øn-
sket det. Judy i Ohio ble 
Inger-Lises gode venn.  
Så skjedde det at Judys 
familie bygde på huset Hester var tidlig en del av Inger-Lises liv.
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og fikk så god plass at de 
inviterte Inger-Lise til å 
bo hos dem i et år. 

Inger-Lise gikk da på 
realskolen, hadde ut-
ferdstrang og var lei av 
skolen. Og sannelig; etter 
åtte lange døgn om bord 
på Oslofjord, i en lugar 
med voksne damer, gikk 
de i land i New York hvor 
Judys familie møtte hen-
ne og brakte henne til 
Ohio. Der gikk Inger-Lise 
et «senior year» på high-
school. 

Med pappa på 
tømmerhogst
Heldigvis seilte hun 
hjem igjen - om bord på 
Stavangerfjord.
Men her er flere, overras-
kelser: Inger-Lise begyn-
te som tømmerkjører 
sammen med faren sin 
som 4-åring!  

- Jeg har vært pappa-
jente hele livet. Her var 
jo ingen lekekamerater, 
så jeg kjørte hest med 
far. Vi hadde to hester til 
tømmerkjøring. 

Hun trekker fram en 
bunke avisutklipp og 
viser meg en artikkel i 
Akersposten fra 1951: 
Norges yngste tømmer-
kjører? 7-år og har kjørt 
tømmer i Nordmarka i 
flere år. 

Journalisten trodde 
knapt sine egne øyne da 
han møtte Inger-Lise og 
faren med hvert sitt store 
tømmerlass etter hesten; 
- dette kan da ikke være 
mulig?! Men det var det 
altså, og artikkelen lar far 
Olaf fortelle overbevisen-
de om sin unge datter 
som en fullbefaren tøm-
merkjører med hest, og 
jentungen som innrøm-

mer at hun gleder seg til 
å begynne på skolen, selv 
om hun da ikke får tid til 
å kjøre «Stjerne-Kari». En 
fantastisk artikkel!

8 år etter denne artik-
kelen hadde Inger Lise 
sin første sommerjobb; 
hun kjørte hestetaxi på 
Bygdø. Sommeren etter 
kjørte hun kubb på Brek-
ke. (Kubb er rask etter 
småtømmer som kjøres 
fra skogen og ut til veien; 
for oss som ikke visste 
det!)

Aktiv alderdom
Nå har Inger-Lise  nådd 
en anselig alder, født 
i 1944 som hun er; og 
merker noe av slitasjen 
som kroppen har vært 
utsatt for. 

Hun kjører fortsatt bil, til 
glede og stor nytte for 
venner på Sørbråten som 
ikke kjører selv. Og gle-
der seg over å være med 
på Marka eldresenter. 
Når hun skal til byen, kan 
hun kjøre de halvannen 
kilometerne til Movatn 
stasjon og gå på toget 
der. 

- Som avslutning på et 
spennende intervju lurer 
jeg på ditt forhold til Mari-
dalen kirke?

-Der er jeg døpt, og der-
fra skal jeg bæres ut og 
føres til Grefsen kirkegård 
for å hvile med mor og 
far. Jeg vokste opp med 
mors aftenbønner. Jeg 
føler en god ro når jeg er 
i kirka. Og jeg har sagt til 
Ketil sokneprest at han 
må bli her så lenge jeg 
lever. Han blir en glad i. 
    
            •  Kirsten Løvdal Bjune

Inne hos Inger-Lise, på det store kjøkkenbordet foran 
den gamle peisen, står en lysende, gul krysantemum og 
minner om vår. 

Kontakten med hester gir fremdeles stor glede.
                                                                        Alle fotos: Kirsten Bjune
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På befaring under jorda

På Ullevålsletta ved Rek-
torhaugen er arbeidet i 
gang med å sprenge ut 
en ny kabeltunnel. Den 
skal gå mellom trans-
formatorstasjonene på 
Sogn og Ulven. Kabeltun-
nelen blir ca 5 x 5 meter 
i tverrsnitt, slik at det går 
an å komme inn med 
kjøretøy for å installere 
strømkablene på 420 kV 
og drive vedlikehold.
- Vi sprenger ca 20-30 
meter per uke i hver ret-
ning, mot Sogn og mot 
Ulven, forteller prosjekt-
leder Hans Herlofsen i 
Statnett.

En underjordisk kabeltunnel
Strømnettet i området vårt er gammelt, fra 1950- 
og 60-tallet. Det må fornyes hvis vi skal få strøm 
til elbilene våre og det økende forbruket.

Det sprenges ny kabeltunnel fra Sogn til Ulven for å ivareta det stadig økende behovet for strøm.                                         Alle fotos: Gunnar Grøndahl

Så langt er det sprengt 
rundt 550 salver totalt, 
og grovt sett kan en si at 
halvparten gjelder siden 
på Rektorhaugen. Det er 
nå ca. 1,8 km tunnel, og 
tunnelen bygges både 
fra Rektorhaugsiden og i 
fra Ulven transformator-
stasjon.  Sprengnings-
arbeidene har naboer 
merket godt i Nils Bays 
vei og på Tåsen. Men 
det blir mere støy og 
rystelser, før det hele står 
ferdig i 2028.

- Er det nødvendig?
- Det viktigste er å sikre 

strømforsyningen fram-
over, sier Herlofsen.
- Vi må fornye noen av 
anleggene som er i kritisk 
dårlig stand. Dessuten 
må vi øke kapasiteten på 
strømnettet. Det almin-
nelige forbruket øker, 
med befolkningsvekst og 
elektrifisering av trans-
port og
industri. Dette er sam-
funnskritisk infrastruktur.
- Vil noen av høyspent-
strekkene fjernes?
- Nei, vi erstatte kabler i 
grøft fra 50- og 60-tallet, 
med kabler i tunnel, sier 
Herlofsen.

Fra Smestad til Sogn
Du har kanskje sett at 
transformatorstasjonen 
på Sogn er forandret. Det 

store anlegget med mas-
ter og høyspentkabler 
er revet. Luftisolasjonen 
utendørs er erstattet med 
et kompakt anlegg under 
tak. Det tar mindre plass 
enn det gamle luftisoler-
te anlegget.

Arbeidet med å fornye 
anlegget på Sogn ble 
avsluttet i 2023. Da ble 
det også laget en ka-
beltunnel fra Smestad 
transformatorstasjon til 
Sogn. Den var 4,5 km 
lang, og de nye kablene i 
tunnelen har nå erstattet 
de gamle kablene mel-
lom stasjonene som var i 
grøft. Den nye kabelgata 
fra Sogn til Ulven er neste 
byggetrinn, på 6,6 km.
Et komplisert arbeid
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- Vi jobber døgnet rundt, 
sier Herlofsen.
- Først skal det etable-
res en skjerm og da 
bores det flere hull på 
ca. 25 meter inn i fjel-
let som injiseres med 
tetningsmasse så det 
blir tett. Tunnelen må 
være pottetett, også for 
å unngå setningsskader 
på hus. Deretter starter 
salveboringen, rundt 
100 hull 5 meter inn. Så 
sprenges det og massene 
tas ut. Hele tiden har vi 
med oss geologer som 
kontrollerer det hele, og 
vi overvåker grunnvann-
standen for å unngå at 
den endres.
- Dere er ikke alene der 
nede: Hva med folk som 
har boret etter jordvar-
me?
- De kan jo ha boret flere 
hundre meter dypt. Hvis 
vi støter på slike brønner, 
må vi stenge dem midler-
tidig. Om de ikke lar seg 
gjenåpne vil vi sørge for 
erstatningsbrønner, sier 
Herlofsen.
- Vi har passert under 
Tåsentunnelen og har 
nettopp passert under 
T-banen mellom Ullevål 
og Storo, men det er 
langt igjen før vi møter 
tunneldrivingen fra Ul-
ven, legger Herlofsen til.
 
Naboenes dag
De som bor på Rektor-
haugen og på Tåsen 
hører og merker at det 
buldrer under dem. Nå 
skulle de få se med egne 
øyne hva som foregår.
Statnett inviterte na-
boer til en åpen dag 
på Ullevålsletta. 70-80 
interesserte naboer, barn 
og voksne, møtte opp 
innenfor sperringene. 
Her har Statnett sprengt 
ut en adkomsttunnel ned 
til det som skal bli den 
underjordisk kabelgata 
mellom Sogn og Ulven 
transformatorstasjoner. 

Adkomsttunnelen er 
470 meter lang og går i 
spiralform nedover under 
Rektorhaugen, 60 meter 
under jorda.

- Hva fikk naboene 
oppleve?
Naboene fikk bli med på 
en kjøretur ned gjennom 
adkomsttunnelen, ned 
til det stedet der kabel-
gata skal sprenges ut 
nordover mot Sogn og 
østover mot Ulven.
De fikk se og høre om 
boreriggen og andre 
maskinerier på området.
De fikk vite hvordan de 
håndterer avløpsvann, 
slam og utkjøring av 
steinmassene.
De fikk servert kaffe og 
brus.
Og ikke minst: De fikk 
stille spørsmål om arbei-
det, om sprengningene, 
om grunnforholdene og 
hva de ellers måtte lure 
på.
Besøket ga mersmak. 
Naboene hadde forslag 
til hva tunnelen også 
kunne brukes til når den 
var ferdig: Underjordisk 
sentrumsløp. Kanskje 
sykkelritt. Dessuten ville 
de gjerne komme tilbake 
når hele kabelgata var 
ferdig og få en kjøretur 
gjennom hele tunnelen.
Men noe løfte om å innfri 
ønsket, fikk de ikke.

             •  Gunnar Grøndahl

Prosjektleder Hans herlofsen i 
Statnett.

De som bor på Rektorhaugen og Tåsen, kan merke utbyggingen. 
Derfor inviterte Statnett til åpen dag på Ullevålsletta. De 70-80 som 
møtte opp, fikk god informasjon - med kaffe og brus til.
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Portrett

Lille, vakre Anna
Anna Bjørnstad måler 1,46 på strømpelesten. 
Som barn var hun den største av de to tvilling-
jentene som kom til verden en vinterdag i 1934. 
Men i niårsalderen fikk hun en stoffskiftesykdom 
som stanset veksten. 
Legen gjorde ikke noe 
for å hjelpe, og da hun 
flere år senere kom til en 
spesialist i indremedisin, 
var det for sent. Hun 
burde kommet før. Men 
bitterhet har aldri fått 
plass i Annas sinn. Hun 
ble lille vakre Anna og 
mener hun har fått gå i 
ferdiglagte gjerninger 
hele sitt liv. 

Med et strålende smil og 
en trillende latter møter 
Anna meg i døren til lei-
ligheten på Kringsjå hvor 
hun har bodd i 52 år. Hun 
er ikledd hverdagsbuna-
den sin fra Hedmark, et 
antrekk hun er glad i å ha 
på seg. 

- Hvorfor er du så blid og 
takknemlig, Anna?
- Fordi jeg har grunn til 
det, kommer det kon-
tant. – Jeg har opplevd 
så mye fint i livet mitt 
og jeg er så glad for å 
være en del av Nordberg 
menighet. Kirken er mitt 
andre hjem, sier hun med 
et smil. 

- Har du alltid hatt en 
gudstro?
- Ja, alltid. Jeg er født inn 
i en familie der troen be-
tydde mye. Far var dess-
uten svært musikalsk og 
spilte flere instrumenter, 
så kristen sang og musikk 
var med i hverdagen. 

Anna vokste opp på en 
husmannsplass under 
Sande gård på Ilseng, 
ei mil fra Hamar. Annas 
familie som etter hvert 
bestod av seks barn og 
to foreldre fikk leie hus 
på den store gården hvor 
faren arbeidet. 

Utsatt konfirmasjon
På veggen hjemme hos 
Anna henger et bilde av 
to konfirmanter i vakre 
Hedmarks-bunader. Bil-
det er tatt i 1949. 

- Vi skulle egentlig vært 
konfirmanter året før, 
men mor ville vi skulle 
vente et år i tilfelle jeg 
kom til å vokse litt mer, 
sier Anna og ler. 

- Ble du mobba fordi du 
var liten?
- Jeg fikk mange rare 
spørsmål til tider. «Er 
du dverg», sa noen. Og 
andre lurte på om Emilie 
(tvillingsøster) var mora 
mi. Anna skrattler. – Men 
jeg opplevde det aldri 
som mobbing. 

Anna tenker seg om og 
sier hun nok har vært 
sint på legen som den 
gangen ikke gjorde mer 
for å hjelpe henne. 

- Men jeg ser også at jeg 
ikke kunne hatt det bed-
re enn jeg har hatt det. 
Med normalhøyde tror 
jeg ikke livet ville vært så 
bra som det har for meg. 

Ble dadda på Røa
Noen år etter konfirma-
sjonen ble Anna utfordra 
til å ta en stilling som 
barnepike hos en familie 
på Røa i Oslo. Anna turte 
først ikke, men 15.sep-
tember 1954 flytta hun 
til Oslo, for godt. Hun 
kom til en familie med 
fire barn og stort hus. De 
spurte om de kunne få 
kalle henne «dadda» og 
slik ble det. 

- Jeg hadde seks gode år 
i denne familien og lærte 
mye om matlaging og 
husstell. 

Selv om Anna gikk videre 
i livet til nye oppgaver, 
har hun beholdt en nær 
og god relasjon til søsk-
nene hun var dadda for. 
Hun blir fortsatt regnet 
med i bryllup og barne-
dåper og andre familie-
selskaper. 

- Jeg satt en gang i 
kirkestua og hørte noen 
oppdatere hverandre 

på antall barnebarn og 
oldebarn. Nå skal jeg 
jammen skryte litt jeg og, 
tenkte Anna.  - Ja, jeg er 
oldedadda til 15 jeg da. 
Så måtte hun forklare hva 
det betød. 

Betroelse
Anna hadde hytte på 
Vallset i Stange kommu-
ne i mange år. Der var det 
åpen dør og mange som 
besøkte henne. Også de 
voksne barna hun hadde 
vært dadda for. 

«Dadda, jeg er homofil,» 
fortalte en av dem til 
Anna en sommerdag på 
hytta. 

- Er du det, ja da skal jeg 
lese et dikt for deg som 
Hans Børli har skrevet, sa 
Anna. Så leste hun diktet 
Gudstjeneste:  

Jeg sitter her i en kirke
av skogduft og dogg og 
dag.
Linnéa ringer til messe
med lydløse klokkeslag.
Og presten har intet 
ansiktog prekenen har 
ingen ord.
Det hellige sakramente
er angen av vårlig jord.

En løvsanger kvitrer ved 
redet, en bille bestiger et 
strå.
Og dypt i den signede 
stillhet hører jeg livs-
hjertet slå.
Det finnes en tillit i 
verden, et lys over store 
og små. 
Anna ble bedt i bryllupet 
en tid senere. 

- Det er ingen som gjør 
så mye godt for meg som 
de to karene der, sier hun 
stille. 

Tvillingene Anna (t,v,) og Emilie sto til konfirmasjon i 1949
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Portrett

Anna...

Ut i verden
I 1960 begynte Anna 
på Småbarns vel like 
ved Ullevål sykehus (et 
barnehjem hvor små 
barn bodde mens de 
ventet på adopsjon red.
adm)  hvor hun fikk et 
halvt års utdannelse som 
barnepleier. Der ble hun 
utfordret på å ta en jobb 
som au pair hos en 
familie utenfor London.

- Og jeg som bare kunne 
si yes, no og I love you på 
engelsk. 

-Hvordan gikk det da?
- Første gang jeg var 
ute i parken på tur med 
en av guttene ble han 
så fortvila da jeg ikke 
forstod hva han ville så 
vi måtte snu og jeg kom 
hjem med en hylende 
unge som ropte «I want 
mammy, I want mammy.»
Siden gikk det bedre på 
alle måter. Anna gikk på 
språkkurs og hun lærte 
mye av barna. 

- Ja, du må få med at det 
ikke er noen som har lært 
meg så mye i livet som 
barna. De er så ærlige og 
ekte. 

Tilbake i Norge jobbet 
Anna med døve og 
hørselshemmede barn i 
barnehage til hun begyn-
te på Hjelpepleierskolen 
på Ullevål i 1970. 

Verste jobben
Som utdannet hjelpeplei-
er fikk Anna jobb på Eck-
bo rehabilitering på Ris i 
Oslo. Der var det plass til 
56 voksne pasienter. 

- Vi hadde flere kjente 
personer som pasienter, 
skuespillere og sangere. 
De var veldig koselige, 
minnes Anna. Hun likte 
jobben sin godt.
 
Men i 1988 ble Eckbo 
rehabilitering tvangs-

flytta til Ullevål sykehus. 
Anna var midt i 50-årene 
og gikk inn i den tøffeste 
fasen i jobblivet sitt. 

Etter tre år var hun så 
sliten at hun for første 
gang i livet bad om en 
sykemelding. Hun ble 
sendt til professor Per 
Fuggeli og han snakket 
om at hun burde omsko-
lere seg. 

- Omskolere meg? Nei, da 
får du heller sende meg i 
fengsel, svarte Anna.

Per Fuggeli tenkte seg 
om. 

- Ok. Det blir hundre 
prosent uføretrygd. 

Tiden går for fort
Som pensjonist har Anna 
aldri hatt problemer 
med å få dagene til å gå. 
Hun har vært engasjert i 
misjonsforening, jule-
marked og loppemarked. 
Hytta si og reiser i inn- og 
utland. 

- Det eneste jeg har å 
klage på er at tiden går 
altfor fort, sier Anna. 

- Hva synes du om at folk 
kaller deg lille vakre Anna 
da?

- Jeg vet ikke helt… det 
er jo litt meg da, sier 
Anna med et lurt smil. 

- Jo det er egentlig kjem-
pekoselig. Jeg hadde en 
kollega som hver morgen 
når han så meg sang den 
sangen «lille vakre Anna 
om du vil, høre meg 
med sjel og hjerte til..» 
Da svarte jeg så høyt jeg 
kunne Jaaaa!

Tekst og foto: Lillian Dombe-
stein
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100 år for fellesskapet
Du har kanskje fått en giro? Og til og med betalt 
medlemskontingenten? Vi snakker om den årlige 
giroen fra en velforening i ditt område. Men har 

 Den største velforenin-
gen – både i utstrekning 
og antall medlemmer 
– er BNST vel. Vellet 
omfatter Berg, Nordberg, 
Sogn og Tåsen.  Vellet ble 
grunnlagt i 1917 på Berg 
gård av 11 lærere. 

– ¬BNST vel er Oslos stør-
ste velforening. Totalt er 
det cirka 7500 husstan-
der som hører inn under 
vellet, sier styreleder 
Henning Iversen.

Fellesskapets beste
Henning Iversen har vært 
styreleder i ti år. Han 
ønsker seg flere medlem-
mer, for medlemstallet 
er kun 500, og det har 
ligget stabilt i flere år.
I formålsparagrafen står 
det at vellet skal «arbeide 
til fellesskapets beste». 
– Det betyr at vi priori-
terer de større og prinsi-
pielle sakene som gjelder 
for vårt område, sier 
Iversen. 
Iversen påpeker at sake-
ne har endret seg med 
tiden. 
 
–  I 1917 var folk opptatt 
av settepoteter og veibe-
lysning. På 90-tallet var 
det Tåsen-tunellen, og nå 
er det utbyggingspresset 

du engasjert deg, og vet du hva vellene i vårt 
område arbeider med for tiden? I denne utgaven 
av Menighetsbladet får du møte ett av dem. 

i området, sier Iversen.

Lokal vaktbikkje
Iversen understreker 
at området vi bor i er 
attraktivt for utbyggere, 
og at det er stort press 
for å bygge både boli-
ger, kjøpesentre og nytt 
sykehus.
– Vi har store grønne 
områder, men de er un-
der press fra utbyggere. 
Vi arbeider for å bevare 
turveier, lys, luft og sol 
mellom husene, trygge 
skoleveier og adgangen 
til marka for de som bor i 
området vårt, sier Iver-
sen.

Han håper den nye 
småhusplanen for Oslo, 
som nylig ble vedtatt av 
bystyret, vil bidra til at 
færre «eplehageutbygge-
re» kan bygge så tett som 
tidligere. 
Iversen understreker 
at BNST vel følger nøye 
med på saksinnsyn i 
Plan- og bygningsetaten 
i Oslo kommune (PBE), 
og spesielt i prinsipielle 
saker som har stor lokal 
betydning.
 
Hvor skal sykehuset 
ligge?
Skal Ullevål sykehus 
bevares? Eller skal 

Rikshospitalet bygges ut 
maksimalt? Det er mange 
stemmer i denne debat-
ten, og BNST vel er en av 
dem.

Nå som gravemaskine-
ne har startet opp på 
Rikshospitalet, trodde vi 
at debatten er over. Men 
slik er det ikke.

– Den utbyggingen som 
skjer på Rikshospitalet 
nå er brudd på norsk lov. 
Staten har overkjørt Oslo 
kommune i denne saken, 
hevder Iversen.

Iversen viser til EUs 
plandirektiv, som er inn-
lemmet i norsk lov. Dette 
direktivet sier at det skal 
foreligge minst to loka-
sjonsalternativer i en slik 
utbygging, og at miljøko-
nsekvensene skal utredes 
for begge alternativene. 

– Helse Sør-Øst fremla 
kun ett lokasjonsalterna-
tiv for det nye sykehuset, 
og miljøkonsekvensene 
ble svært mangelfullt 
utredet. Staten har god-
kjent sin egen regule-
ringsplan for Rikshospita-
let, og det har ikke vært 
muligheter til å klage på 
vedtaket, sier Iversen.

Aksjonen Redd Ullevål 
sykehus og BNST vel har 
sammen med flere aktø-
rer, gått til sak mot staten 
for å prøve lokaliserings-
beslutningen om nytt 
Rikshospital på Gaustad. 

I tillegg til BNST, har både 
Ris Vel og Blindern Vel, 
samt Naturvernforbun-
det, støttet rettsaken 
økonomisk.  

Saken fikk ikke medhold 
i Oslo tingrett, og ble 
avvist av lagmannsretten, 
men ligger nå til vurde-
ring i Høyesterett. 

– Vi har godt håp om at 
Høyesterett vil behand-
le saken fordi den er så 
prinsipiell, sier Iversen.

Utbygging på Tåsen
Diskusjoner om utbyg-
ging av kjøpesenteret på 
Tåsen og boligområdene 
rundt har pågått i 12 år. 
Iversen har vært enga-
sjert i planene i 10 av 
dem. Utbyggingsplanene 
er ennå ikke godkjent av 
Plan- og bygningetaten.

– Det viktigste for oss er 
å få lys, luft og sol rundt 
boligene og sosiale     

Velforeningen BNST

Styreleder Henning Iversen

Denne saken blir noe endret pga fersk dom i Høyesterett
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Velforeningen BNST

møteplasser, sier Iversen.

Han understreker at det 
er viktig at torget blir 
stort og flatt, og at det 
er omkranset av kafeer 
og butikker, med plass til 
benker og bord.

Vellet arbeider nå med et 
eget utbyggingsforslag 
for Tåsen som kommer 
før sommeren.
 – Jeg håper Plan- og 
bygningsetaten og poli-
tikerne vil se kvaliteten i 
vårt forslag. Det vil styrke 
Tåsen som område, og 
det vil ha serverings-
steder og andre sosiale 
funksjoner. Jeg ønsker 
ikke at utbyggingen skal 
medføre økt biltrafikk, 
sier Iversen.

Tips og påvirknings-
arbeid
BNST vel får mange tips 
til saker fra lokalbefolk-
ningen.  På hjemmeside-
ne Berg Nordberg Sogn 
Tåsen Vel (bnst.no) kan 
vi lese om pågående 
saker, og sende inn tips 
til saker.

– Hjemmesidene våre er 
mer kjent nå, så flere tar 
kontakt her. I tillegg mer-
ker vi at økt utbyggings-
press fører til at folk hen-
vender seg oftere til oss. 
Folk bryr seg om stedet 
der de bor, og kommer 
når stedets interesser er 
truet, sier Iversen.

Med tanke på alle de 
store oppgavene vellet 
er engasjert i, er samar-
beid med andre orga-
nisasjoner og politisk 
påvirkningsarbeid helt 
nødvendig.    

– Vi har kontakt med 
lokalpolitikere i bydelsut-
valget og i kommunen, 
og selvsagt med PBE, sier 
Iversen.

Flere ganger under sam-
talen sier han at vellet 
kunne gjort mye mer. 

– Med flere medlemmer 
og flere som kunne enga-
sjere seg i sakene, kunne 
vi oppnådd mer, sier han.

Vi spør til slutt om hvilken 
sak han er mest fornøyd 
med i året som gikk?

– Det må være utbyg-
gingen på Søndre Tåsen 
gård. Etter mange år 
med altfor store planfor-
slag, har vi nå opplevd 
at utbygger vil redusere 
omfanget og sette i gang 
en medvirkningsprosess, 
svarer Iversen, som håper 
det endelige planforsla-
get vil tilføre nabolaget 
verdifulle kvaliteter.

Og vi forstår at her kan 
det bli det både boliger 
med lys og luft og mat-
servering – til fellesska-
pets beste.

                                   •  Tove Kolset

Diskusjoner om utbygging av kjøpesenteret på Tåsen og boligområdene rundt har pågått i 12 år. Planene 
er ennå ikke godkjent av Plan- og bygningsetaten. Velet jobber med et eget forslag til utbygging. Forslaget 
kommer før sommeren.                                                                                                                                           Foto: Unni Harsten

Kartet viser området til BNST
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           Det skjer i Nordberg og Maridalen

Søndag 16. juni 18.00
Sommeravslutning

Les mer om våre øvrige søndags-
møter og andre arrangementer 
under Kalender på 
http://Korsvollfellesskapet.no

Korsvoll Normisjon  
inviterer til fellesskapskvelder

Korsvoll Normisjon,Tåsenveien 121

Kanskje er Z-Nordberg klubben for deg som går i 6.,7. 
eller 8.klasse? Z-Nordberg holder til i kirkestuen og 
kirkekjelleren i Nordberg kirke, i ungdomshuset og 
utenfor kirken. 
I høst er det Z-Nordberg fredager: 
30.august, 20.september, 11.oktober, 1.november, 
22.november og 6.desember. Du kan komme fra kl 
18.30, og så avslutter vi kl 21. 
Stikkord for Z-Nordberg er: leke, spille, venner, 
nye venner, fellesskap, skravle, henge sammen, 
gruppekonkurranser, spise og litt alvor.  
Det koster 50 kr å komme på Z-Nordberg, og det 
greieste er om du vippser 50 kr til 99290914 (Kari) på 
forhånd, men du kan også betale eller vippse når du 
kommer. Vi serverer pizza og brus, og ofte en kake 
eller bolle.  
På Z-Nordberg har vi mange forskjellige aktiviteter, 
men ikke alt hver gang. Vi har brettspill, kortspill, 
Ryktet går, smykkelaging, Twister, Kaplaklosser, 
Kahoot, stikkball, dødball, bordtennis,  inne-bandy, 
andakt/ord for dagen, Grip mikrofonen, air-hockey,  
baking, "kakekrig" osv.
Hvis det er noe dere lurer på om Z-Nordberg, ta 
kontakt med kari.skavlan.mogstad@gmail.com. Noen 
kommer alene til Z-Nordberg og finner noen å være 
sammen med der, andre kommer flere i følge. 

Velkommen til Maridalen
Onsdag 12. juni, kl. 12.15 seniorkonsert i 
Maridalen kirke med organistene Simon Nilsson og 
Eivind Vonen. Fri entre

HVIS du er glad i å leke
HVIS du er sulten etter skoletid
HVIS du liker å være sammen med andre barn
HVIS du går i 4, 5. eller 6.klasse
- er kanskje Etter Skoletid noe for deg! 

Etter Skoletid er et gratistilbud menigheten har i og 
rundt Nordberg kirke. Nøkkelord for Etter Skoletid er: 
mat (varme ostesmørbrød), prat, mye lek (ute, inne i 
kirkestuen og i kirkekjelleren, frilek og ledet lek), spill 
(brettspill, kortspill og ballspill), Kaplaklosser, tegning, 
Twister osv. og litt alvor (vi lærer litt om Jesus, kirken 
og menneskelige forhold). Det er flere voksne ledere 
på Etter skoletid. 

I høst er det Etter skoletid 6 ganger, onsdager: 
28. august, 18. september, 9. oktober, 28. oktober, 
20. november og 4. desember - fra skoleslutt og til 
kl 16. 
Hvis det er noe dere lurer på om Etter skoletid, ta kon-
takt med Kari.skavlan.mogstad@gmail.com 
Det er fint med påmelding til Etter skoletid til Kari, så 
vi lager nok mat.

Etter skoletid

Har du barn født 2022? 
Vi har to ledige plasser fra høsten 2024 i 
Nordberg menighets barnehage!

Har du spørsmål om plass eller ønsker å komme å 
se hvordan vi har det, er det bare å ta kontakt!
Nordberg menighets barnehage er en 2-avde-
lings heldagsbarnehage for barn i alderen 1-6 år. 
Vi serverer smørelunsj til første måltid fire dager 
i uken og kornmåltid til andre måltidet på tur-
dager. I tillegg til en flott utelekeplass, delt på 2 
områder, en unik beliggenhet rett ved inngangen 
til marka, har vi stor hems og sal til lek og utfol-
delse. Uteområdet er kupert og gir utfordringer til 
barn på alle nivåer.
Vi scoret 5.0 av 5.0 på generell tilfredshet på 
foreldreundersøkelsen for 2023!
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           Det skjer i Nordberg og Maridalen

Trenger du kirkeskyss
til søndagens gudstjenester i Nordberg?
Ring diakon Lillian Dombestein
tlf. : 973 05 294

Kirkelige handlinger
Bryllup
07.03 
Janne Blomberg Ulseth 
Anders Lundstadsveen 

Ida Cathrine Flaatedal  
   Nilsen
Morten Karlsen

Tora Regina Myrvang  
   Deglum
Jakob Olai Solheim 
   Lorentzen

Line Lea Sivertsen
Isak Eugen Svartis  
   Botnen 

Døpte 
02.03 - 20.05
Nicholas Belfiore Bordoni   
    Ørskov
Selini Gerreros
Matilda Lien Gottrup
Philip Enggrav
Olav Røynstrand 
    Landstad
Karl Anton Lehmann

Trygve Vågshaug Nøvik
Haakon Ragnar Nord  
    Halden Riise
Erle Aslaksrud Harsten

Gravferder 
07.03 - 23.05
Tove Leander Lundal
Knut Olborg
Ingar Olsen
Wenche Elisabeth    
   Müller
Bertel Marino Pedersen
Finn Helland
Reidar Dullerud
Einar Christen  
   Halvorseth
Åshild Nordbrenden
Ivar Johannes Ørstavik
Tor Wanger
Bodil Stenen
Liv Grorud
Åse Dragnes
Tore Schweder

Tirsdager klokka 11:30 – 13:00 er du velkommen 
til lunsj, kulturelle innslag og hyggelig fellesskap i 
kirkestua på Nordberg.

28.05: Allsang og konsert med 
Åshild Bergill Hagen og Eivind G Vonen
04.06: «Kirkebyggets historie» med 
Sverre Dag Mogstad
11.06: «Blant fjord og fjell» Norske mesterverk for kla-
ver og fiolin/hardingfele ispedd små anekdoter. Med 
Åslaug Hegstad Lervåg og Iselin Skretting
18.06: Busstur til Hamar. Se omtale side 20.
25.06: Sommerkafé; is og kaffe
02.07: Sommerkafé; is og kaffe
09.07: Sommerkafé; is og kaffe

Tirsdagslunsjen tar sommerferie.

13.08: Sommerkafé; is og kaffe
NB. Torsdag 15.08: Båttur på Oslofjorden. 
Se omtale side 20.
20.08: Ikke tirsdagslunsj, vi rigger til loppemarked 
som er helgen 23. - 25. august. Den uka er det liv og 
røre og kan du hjelpe til er det fint!
27.08: Ikke tirsdagslunsj. Staben borte.

03.09: Sogn seniorakademi. Se høstprogram s. 18

10.09: Busstur til Søsterkirkene og Granavolden 
Gjæstgiveri på Hadeland. Omtale kommer i august-
nummeret av menighetsbladet.

Trenger du skyss? Prøv Ruters aldersvennlige 
transport. Ring 23 24 28 50. Pris: Vanlig bussbillett. 

Program Tirsdagslunsjer 
sommer 2024

Klubben
Nå nærmer vi oss slutten på det første året med KLUB-
BEN, og vi som jobber med dette er glade for å kunne 
melde om at det har vært en stor suksess! 
Gjennom året har vi hatt boblefotballturnering, quizer, 
mariokart-turneringer, gresskarutskjæring rundt hallo-
ween, juleverksted før jul, filmkveld, ute-klubben med 
bål og pølser, kveldsavslutninger i kirkerommet – og 
vi er veldig glade for å ha kommet godt i gang med 
oppussing av bomberommet i kjelleren, slik at vi nå 
har et godt lydanlegg, projektor, og gode fasiliteter til 
å drive ungdomsarbeid! 
Det er kjempespennende og ikke minst gøy å få møte 
så mange flotte ungdommer, og hver gang vi har 
KLUBBEN møter vi både nye og gamle ansikter. Nå 
gleder vi oss veldig til sommeravslutning 7. juni og 
til oppstarten på et nytt semester i august!

KLUBBEN er for de som går på ungdomsskolen og 
oppover, holder til i kirkekjelleren fra kl 20-2230 - og 
alle er velkommen!
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            Det skjer i Nordberg og Maridalen

Sogn Frivilligsentral
Minister Ditleffsvei 22, 0862 Oslo
Leder: Mona Magnussen
Tlf: 22 95 03 05 / 971 02 423
Åpningstider:
mandag til fredag kl. 9-15.
sognfriv@kringsjaanett.no

Busstur til Hamar
Dette er en tur for seniorer fra Nordberg og Maridalen 
menigheter.  

Tirsdag 18.juni reiser vi fra Nordberg kirke kl. 9.00.
Første stopp er Utvandrermuseet i Stange. Her får vi 
omvisning i friluftsmuseet som viser husene utvan-
drerne bygget i Midtvesten og deres utstilling «Op-
phavstegn – vis meg hvem du er.» Før vi reiser videre 
spiser vi lunsj – påsmurte smørbrød og kaffe/te. 

Turen går videre til Domkirkeodden på Hamar hvor vi 
får omvisning i Middelalder-anlegget. Turen avsluttes 
på Jernbanemuseet hvor vi får omvisning. Før vi reiser 
hjem spiser vi pizza og får servert kaffe og kringle.
Vi har en buss som kjører oss fra sted til sted og det 
går fint å være med om du bruker rullator. Vi kommer 
tilbake til Nordberg ca. 19.00.

Prisen er kr 450 per person.

Dersom du ønsker å bli hentet hjemme, si fra om 
dette når du melder deg på. Vi samarbeider med 
Nordberg Lions som kan hente deg og kjøre deg hjem 
etter turen.  Ved påmelding er der fint om du sier ifra 
om eventuelle matallergier.

Frist for påmelding er 10. juni 2024.

Påmelding til diakon Gudrun gh697@kirken.no 
tlf 468 62 174
eller diakon Lillian LD929@kirken.no eller tlf 973 05 

Foto: Ali Suliman, Anno-museene i Hedmark

Båttur på 
Oslofjorden
Dette er en tur for seniorer fra Nordberg og Maridalen 
menigheter.  

Torsdag 15.august drar vi med buss fra Nordberg kirke 
klokka 10.00 til Kadettangen i Bærum. Der ligger M/S 
Rigmor, Norges eldste rutegående treferge – vernet av 
Riksantikvaren, som vil ta oss med på guidet tur blant 
øyene i Bærum og til indre Oslofjord. 

Vi spiser lunsj (baguetter og wraps) og drikker kaffe 
/ te om bord. Klokka 14.30 er vi tilbake ved brygga i 
Bærum og bussen henter oss og kjører oss tilbake til 
Nordberg. 

NB! Det er toalett om bord. Lett å komme seg om bord 
i båten, men du må kunne gå og være i grei form. Du 
kan ha med rullator/staver.

Det er 40 plasser på båten, så ikke vent for lenger med 
å melde deg på. Kr 450 per person. 

Dersom du er litt dårlig til beins og trenger skyss til og 
fra bussen på Nordberg, så si fra om det ved påmel-
ding. Vi samarbeider med Nordberg Lions som kan 
hente deg og kjøre deg hjem etter turen.  

Påmeldingsfrist: 8.august 2024.
Påmelding til diakon Gudrun gh697@kirken.no tlf 468 
62 174
eller diakon Lillian LD929@kirken.no eller tlf 973 05 
294. 

Tirsdag 10.september arrangerer vi busstur til Søster-
kirkene og Granavolden Gjæstgiveri på Hadeland. 
Mer informasjon og påmelding i neste nummer. 
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            Det skjer i Nordberg og Maridalen
Fra menighetsrådet
Fra møte i Nordberg
menighetsråd 03.04

Strategiarbeid
Det nye menighetsrådet på 
Nordberg har vært i sving 
siden årsskiftet. Møtet som 
ble holdt 3. april var preget 
av strategiarbeid. Menig-
hetsrådet har tidligere vært 
samlet til et strategisemi-
nar, og innspillene derfra 
var blitt bearbeidet videre. 
Dette møtets oppgave var 
å drøfte om arbeidet er på 
rett vei. 
Arbeid med strategi handler 
i stor grad om å fange 
opp hvilke forventninger 
folk har til menigheten 
som arbeidsfellesskap og 
prioritere tiltak som kan 
møte disse. Menighetsrådet 
ønsker å lage en strategi 
som har et langsiktig sikte-
mål. Den skal også speile 
overordnede mål for Den 
norske kirkes virksomhet 
slik de er nedfelt nasjonalt 
og i Oslo bispedømme. 
Strategien skal omfatte hele 
virksomheten. 
Det ble ikke satt noen 
endelig frist for å ferdigstille 
dokumentet som blir et 
styringsverktøy. En gruppe 
innen menighetsrådet skal 
videreføre strategiarbeidet 
fram mot endelig vedtak.

Kirkemiddager
Menighetsrådet ble ori-
entert om planene for å 
invitere til kirkemiddager 
slik dette er praktisert i 
Maridalen og andre me-
nigheter. Rådet var opptatt 
av at middagene må ha en 
primærmålgruppe som bør 
være barnefamilier, men at 
de også skal kunne inklu-
dere andre. Under samtalen 
ble det nevnt at tiltaket kan 
koples til menighetsbarne-
hagen og til familiene som 
er knyttet til BAGO (bar-
negospel). Rådet var glad 
for at dette initiativet er tatt

Barne- og ungdomsutvalg
Nordberg menighet har et 
vidt forgrenet arbeid for 
barn og unge. Det er reist 
behov for å opprette et 
forum der lederne for de 
ulike grenene kan samles 
for å snakke om virksomhe-
ten og eventuelt koordinere 
tiltak når dette er fruktbart. 
Utvalget skal sørge for at 
gruppene får bedre kontakt.
Barne- og ungdoms-
utvalget ble bedt om må 
komme med forslag til 
mandat for senere godkjen-
ning i menighetsrådet.

Loppemarkedet
Rådet var tydelig bekymret 
for at menighetens loppe-
marked mangler en sentral 
ledelse da møtet ble holdt. 
Mange frivillige er klar til 
å ta en tørn innen loppe-
markedets ulike avdelinger, 
men foreløpig har det vært 
vanskelig å få noen til å 
ta overordnet ledelse av 
forberedelser og drift av 
markedet etter at tidligere 
ledere har bedt om avløs-
ning. To fra menighetsrådet 
har sagt seg villige til å gå 
inn i en komite som skal 
holde initiativet i gang fram 
mot loppemarkedet som er 
planlagt 23-25 august. Me-
nighetsrådet understreket 
hvor viktig loppemarkedet 
er som sosialt arrangement 
i lokalsamfunnet og for å få 
de inntektene som menig-
heten bruker til barne- og 
ungdomsarbeid.
                    • Helge Kjøllesdal

Etter dette møtet er det 
satt sammen en komite av 
frivillige som skal lede ar-
beidet med loppemarkedet. 
Diakon Lillian Dombestein 
koordinerer arbeidet. Ta 
kontakt med diakon Lillian 
Dombestein på mobil 973 
05 294 eller e-post LD929@
kirken.no hvis du har mu-
lighet for å bidra eller har 
andre spørsmål.

Det var stor fest på Nordberghjemmet 15 .april da 
syv seniorer fikk overrakt hver sin bok om sitt liv 
av elever fra 9. trinn ved Nordberg skole.
Innsats for andre
De syv seniorene som i år har fått bøker om sitt liv er 
Lajla Pryser, Solveig Bugge Kræmer, Aashild Lauvland, 
Kari Lunde, Kari Stavnsborg, Olaug Dokksæter og Aud 
Nøttveit. De to førstnevnte var ikke til stede, men had-
de pårørende som tok imot bøkene på festen.
I faget Innsats for andre har elevene gjennom et halvt 
år besøkt seniorene, intervjuet dem, tatt bilder og 
også tatt bilder av seniorenes egne bilder fra barndom 
og ungdomstid. 18 elever har deltatt i prosjektet dette 
skoleåret. De har jobbet med hver sin seniors livshisto-
rie i grupper på to eller tre og nå var resultatet klart. 

Ulike tema
Det var spent stemning i festsalen på Nordberghjem-
met og stor gjensynsglede da elevene strømmet inn 
og satte seg sammen med sine seniorer. To av seni-
orene som har deltatt i prosjektet bor på Nordberg-
hjemmet. Dermed var det naturlig å ha festen der. Alle 
seniorene i prosjektet er over 80 år og dermed har de 
noen minner knyttet til  Andre verdenskrig og etter-
krigstiden. Dette er tema i bøkene i tillegg til senio-
renes barndom og skolegang, konfirmasjonstiden,  
utdannelse og yrkesvalg, giftemål - og deres hobbyer 
og interesser.

Tverrfaglig samarbeid
Lærer Ingvild Gjone Holter har samarbeidet med di-
akon for seniorer i Nordberg menighet, Lillian Dom-
bestein, om prosjektet. Stiftelsen Nordberg seniordi-
akoni har finansiert bøkene og leder for stiftelsen, Pål 
Jenum, var til stede på boklanseringen og holdt tale til 
elevene og seniorene hvor han la vekt på at dette er et 
prosjekt som oppfyller alle formelle krav til støtte. Det 
kommer seniorer til gode, er lokalt og får yngre krefter 
til å gjøre noe godt for de eldste i lokalmiljøet. 
Det må også nevnes at Linda Jeppesen ved Nordberg-
hjemmet har vært behjelpelig med å rekruttere del-
takere. Og de ansatte på Nordberghjemmets kjøkken 
bakte nydelige boller til festen.
– Det er så viktig og når lenger når skole, kirke og in-
stitusjon i lokalmiljøet samarbeider, begrunner diakon 
Lillian Dombestein sin innsats i prosjektet med.

Tekst: Lillian Dombestein Foto: Jonas Beck

Seniordiakoni: Nye bøker
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Skoledemokrati

Elev fikk nei til å starte
skolelag på Nydalen vgs
Han fikk nei fra rektor på spørsmål om å låne rom 
til å samle elever på Nydalen videregående skole 
til et kristent skolelag - og havnet i nyhetsbildet. 

Eilif Hynnekleiv (18) fra 
Langmyrgrenda på Nord-
berg var med på den 
kristne storsamlingen 
The Send i sommer der 
han fikk idéen til å starte 
et kristent lag på sko-
len der han går. I januar 
sendte han en e-post 
til rektor med spørsmål 
om å få låne et rom til 
samlingene. 

Ingen begrunnelse
Eilif fikk avslag på hen-
vendelsen uten noen 
videre begrunnelse. Han 
følte seg ikke seriøst 
behandlet, og bestemte 
seg for å gå til hovedkon-

toret til Norges Kristelige 
Student- og Skoleung-
domslag for å få hjelp 
til å skrive en mer bedre 
begrunnet søknad for 
virksomheten han og 
noen av hans medelever 
hadde tenkt å starte. 

Han sendte en ny e-post 
til rektor. På nytt kom 
det avslag. Hun skrev at 
Oslo kommune forbød 
religiøse samlinger på 
skolen. Hun henviste 
til opplæringsloven og 
mente at tiltaket ville 
bidra til ekskludering 
og sosial kontroll. Hun 
begrunnet ikke hvorfor 

det ville bli slik.

Det er fra før 11 elev-initi-
erte klubber ved Nydalen 
videregående skole som 
samler elever i skolens 
lokaler til strikking, sjakk, 
yoga, tegnspråk osv. 

Ulike interesser
- At langt fra alle inter-
esserer seg for strikking 
eller sjakk gjør da vel ikke 
disse klubbene eksk-
luderende, så hvorfor 
skulle det gjelde et 
kristent lagsmøte? spør 
generalsekretær Karl 
Johan Kjøde i den kristne 
skolelagsbevegelsen i et 
leserinnlegg i Aftenpos-
ten. Han mener at med 
en slik avgjørelse er det 
ikke elevene i det kristne 
skolelaget som bidrar 
til ekskludering, men 
det er skoleledelsen ved 
Nydalen videregående 
skole som står i fare for å 
diskriminere.

Byrådet uenig 
med rektor
Byrådet i Oslo er uenig 
i rektors avgjørelse. Det 
har bedt skoleledere 
om å gå i dialog med 
elever for å finne "gode 
praktiske løsninger for 
elev-initierte religiøse 
samlinger".

Eilif følger med på spen-
ningen som har oppstått 
mellom byråd og rektor 
for å se hva utfallet blir.

- Min tid på vide-
regående skole går snart 
ut. Jeg er russ og skal ta 

eksamen. Men jeg håper 
dette snur slik at det kan 
bli et skolelag på Ny-
dalen fra høsten av, sier 
attenåringen som synes 
det er interessant å ha 
bidratt til at debatten har 
oppstått. 

Eilif forteller at det er en 
gruppe på 6-7 elever som 
har hatt noen improvi-
serte kristne samlinger 
på skolen i påvente av 
hvordan dette ville gå. 
Siden de ikke har hatt 
noe rom å samles i, har 
de ikke gjort mye for å 
rekruttere flere. 

Henvendelse fra elever
Men han har fått en 
rekke henvendelser fra 
elever som heier på ham 
og synes dette er et godt   
initiativ. Noen har vitset 
litt rundt situasjonen 
som har oppstått, men 
det har aldri vært ondsin-
net. Han har ikke latt slike 
bemerkninger gå innpå 
seg. 

Hynnekleiv vil levere 
stafettpinnen til noen 
annenklassinger som er 
interessert i å videreføre 
initiativet om å starte 
skolelag til høsten der-
som de får et rom å være 
i. Eilif kan ikke skjønne 
annet enn at skoleledels-
en må bøye seg for det 
politikerne ønsker i det 
som skal være et livsyn-
såpent samfunn. 

                    • Helge Kjøllesdal
  

Eilif Hynnekleiv: Håper skolens ledelse snur slik at det kan bli et krist-
ent skolelag på Nydalen til høsten.
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Verdensvid kirke

Nordberg er ikke bare en 
lokalmenighet i Oslo bi-
spedømme. Menigheten 
er del av et verdensvidt 
fellesskap av kirker som 
tar ansvar for hverandre.  
Derfor går menigheten 
med i aksjonen «Sammen 
som kirke i hele ver-
den». Den varer fra Kristi 
himmelfartsdag til Sankt 
Hans. 

80 % av menighetene 
i Den norske kirke har 
avtale med en organisa-
sjon som støtter kirker og 
prosjekter globalt. Nord-
berg har avtale med Det 
Norske Misjonsselskap 
som støtter prosjekter på 
Madagaskar. 

Madagaskar ligger øst for 
det afrikanske kontinent 
og har en befolkning på 
30 millioner innbyggere. 
80 % lever av jordbruk. 
Særlig på den sørlige 
delen av øya er jord-

bruket hardt rammet av 
klimaforandringer. 77 % 
av befolkningen lever i 
ekstrem fattigdom, og 
over 50 % av barn under 
5 år er så underernærte 
at de får varige helseska-
der. Dette skjer uten at 
det blir store overskrifter 
i norske medier. Opp-
merksomheten er mest 
rettet mot de alvorlige 
konfliktene i Ukraina og 
Midt-Østen.

Det er ingen varig hjelp 
å sende mat til dem som 
sulter. Det trengs mer 
grunnleggende støtte 
som kan gi større mat-
sikkerhet lokalt. Bønde-
ne som lever i utsatte 
områder, trenger mer 
kunnskap for å kunne 
møte utfordringene fra 
klimaendringene. 

Ekspertene har funnet 
fram til metoder for mer 
klimasmart jordbruk. 

Pengene skal gå til tre 
jordbruksskoler som 
ligger på ulike steder på 
Madagaskar, drevet av 
den gassisk-lutherske 
kirken. Disse utdanner 
personer som ikke bare 
skal ta hånd om egne 
gårdsbruk. De sender pe-
riodevis ut veiledere som 
reiser rundt for å holde 
kurs for bønder lokalt om 
hvordan de kan bearbei-
de jorda, så og plante på 
en måte som tåler på-
kjenningene bedre, ikke 
minst når tørken rammer 
hardt.  Det er viktig å vel-
ge produkter som klarer 
seg uten mye vann og 
som gir avlinger hvert år, 
blant annet søtpoteter. 

Det er et viktig mål 
for dette klimasmarte 
jordbruket å motvirke 
underernæring av barn 
som får livet ødelagt av 
varige helseskader og 
som heller ikke kan følge 

undervisning på skolen. 
Kvinnene skal inkluderes 
i arbeidet. Det viser seg 
stadig at kvinnene spiller 
en sentral rolle i planleg-
gingen og gjennomførin-
gen av de nye metodene 
i jordbruket.

Denne aksjonen vil bli 
fokusert under guds-
tjenesten i Nordberg 
2. juni. Da blir det også 
ofring til prosjektene. 
Men folk kan også støtte 
aksjonen gjennom Spleis 
hvor de enn måtte be-
finne seg. Spleis er en di-
gital innsamlingsaksjon. 
Den gjør det superenkelt 
å gi med Vipps, kort eller 
be om faktura. Opplys-
ningene om Spleis finnes 
på nettet, blant annet på 
www.kirken.no/nordberg 
og kirkens Facebook-si-
de. 

                       • Helge Kjøllesdal

 Spleis for klimasmart jordbruk:

Barn skal ikke sulte!
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Nybygg

Sognsveien 102: 

En ny studentby på Sogn

De nye 462 student-
boligene består av 417 
ett-roms leiligheter, 9 
to-roms leiligheter og 9 
fellesskapsløsninger, hver 
med 4 hybler. Planen er 
at det hele skal stå ferdig 
høsten 2026.

Den nye studentbyen 
vil bestå av tre nybygg 
med grønne uteplasser, 
25-bussen like utenfor, 
kort vei opp til Sogns-
vann og Nordmarka og 
nedover til Ullevål, T-ba-
nestasjon og butikker.

Det er bare satt av opp-
stillingsplass til 11 biler 
på området, men sykler 
skal det bli rikelig plass 
til. (Hvor er el-syklene 
blitt av på tegningen?)

Nye familieboliger
Tanken er samtidig å 
utvide tilbudet til stu-
dentfamilier nærmere 
barnehagen ved Sogn 
studentby.

De gamle rekkehuse-
ne med familieboliger 
trengte en totalrenove-
ring. Studentsamskipna-
den bestemte seg da i 
stedet for å bygge nytt. 

Diskusjoner
Underveis har naturligvis 
diskusjonen gått blant 
naboer og i kommunen: 
Er tomteutnyttelsen for 
tett? Blir kontrasten til 
nærmeste nabo, koloni-
hagens avd 2, for brutal? 
Vil det høyeste bygget 
ta utsikten og sola fra 

Rivningen av de gamle studentboligene fra 1950- 
og 1960 - tallet er nesten ferdig. Det er Student-
samskipnaden som bygger. De nye boligene er 
Ikke lenger beregnet for studentfamilier. 

De gamle familieboligene er nå borte. De ble bygget på 50-60 tallet 
og trengte sårt til renovering.                     

Den nye studentbyen med 417 ett- og to-romsleiligheter, vil stå ferdig i 2026.
                                                                                                                                                                     Begge fotos: Gunnar Grøndahl

naboene på nordsiden? 
Hvilken betydning får 
nybygget for trafikken i 
Sognsveien?

Men nå er avgjørelsen 
tatt. Skanska er totalen-
treprenør for prosjektet. 
Underveis i arbeidet 
skal miljø og bærekraft 
stå sentralt, loves det, 
avfallsvolumet lavt og 
sorteringsgraden høy.
Anleggsmaskinene skal 
være fossilfrie. Det er slik 
vi vil ha det.

                • Gunnar Grøndahl                                                
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Annonser

En ferie å 
glede seg til
Gi trygge ferieopplevelser til familier 
som har det vanskelig

VIPPS en gave til 13130 (merket FERIE)
gi på konto 3201 52 74165

Ill
us

tr
as

jo
ns

fo
to

Hus eller leilighet ønskes leid 12.- 15. september
Vi skal feire konfirmasjon lørdag 14. september og får tilreisende fra utlandet. 
Har du et hus eller en leilighet å leie ut torsdag 12. - søndag 15. september. 
Ryddige og hyggelige mennesker.
Ta kontakt med Ketil Rosnes på e-post: ketil.rosnes@gmail.com eller
tlf.: 930 93 920»



Annonser

små og store oppdrag
HARRY MARTINSEN  A/S
VVS RØRLEGGER ENTREPRENØR
Tlf. 23 33 24 40                   Etabl. 1923
Fax 23 33 24 41
E-post: post@harry-martinsen.no
Vakttelefon: 23 33 24 40

Kjelsås Malerservice - A. Baumann: 

Alt av  
innvendig og utvendig malerarbeid 

- Borettslag, sameier og privat -

Norsk faglært maler med gode, lokale referanser.
NB: Pensjonistrabatt!

Kjelsås Malerservice
Kurveien 52, 0495 Oslo
Mobil: 907 63 309
Kjelsas.malerservice@gmail.com
Nettside: kjelsasmalerservice.no

ELEKTRIKER`N I NÆROMRÅDET

Vi utfører større og mindre oppdrag hos 
mange fornøyde kunder i nærmiljøet. 

Både boliger, borettslag/sameier og næ-
ringskunder. Ingen oppdrag er for små.

Planer om fornying, oppussing, nytt 
sikringsskap, nye kabler, gulvvarme, belys-

ning, reparasjoner eller annet?
Vi hjelper deg gjerne!  

Det skal lønne seg å spørre oss 

EN SIKKER KONTAKT
Kjelsås Elektro AS

Tlf. 22 22 10 40
post@k-e.no
www.k-e.no
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Arv, testament, avtalerett, eiendom m.m.  
En av mange hyggelige uttalelser fra våre klienter: 

Tusen takk for godt utført arbeid, dere har vært 
dyktige, raske, ryddige og etterrettelige.  Jeg kommer 
personlig til å anbefale dere (har gjort) om det skulle 
være noen som skulle trenge hjelp en gang. EMG, Oslo 
Sognsveien 75 C - T 22 55 51 80 – norjus@norjus.no 

ULLEVÅL STADION 

Annonser

Til stede for mennesker i vårt nærmiljø
 
Vi har behov for flere besøksvenner.  
Har du tid til å glede et medmenneske? 
Du vil få opplæring.  
Kontakt oss på epost frivillig.oslo@redcross.no 
eller ring 412 05 968
www.rodekors.no/oslo

Har du behov for å leie 
lokale til feiring av dåp, 
konfirmasjon, bursdag, 
minnesamvær?

Leie lokale?

Kontakt oss på telf:  992 59 819.
e-post:  korsvollutleie@gmail.com 
Se også 
www.korsvollfellesskapet.no
(om oss) for mer info og priser
Korsvoll menighetshus 
Tåsenveien 121

Spar opp til 50% ved 
kjøp av gravstein på nett

Gravstein24 tilbyr også 
vedlikehold og oppussing.
Stort utvalg av nye gravsteiner.
Ring oss på tlf. 4000  2448

gravstein24.no

- en del av

KOM I FORM!
- Styrke
- Spinning
- Zumba
- Mensendick
- Yoga m.m.

www.stadionfysikalske.no
post@stadionfysikalske.no 

  Kjelsåsveien 160 - 0491 Oslo, Stillatorget     

 Tlf. 22 02 81 81
Alt innen Fysioterapi og Manuellterapi 

Trykkbølgebehandling
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Annonser

Fra hjem til hjem

Lurer du på hva boligen din er verdt? Vi er lokalkjente eien-
domsmeglere med ekstra god kunnskap om Ullevåls markedet. 
Ta kontakt for gratis verdivurdering* og en hyggelig boligprat!

*tilbudet gjelder ut 2023.

Selge bolig på Ullevål?

dnbeiendom.no

DNB Eiendom | Ullevål
Sognsveien 77 C, 0855 Oslo
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Annonser

Velkommen
til en hyggelig

handel!

Meny Kringsjå – din nærbutikk
med det store utvalget.

KRINGSJÅ
9-20 (9-18) tlf 23 00 85 85

Minister Ditleffsvei 21 – www.meny.no

 
DDiinn  llookkaallee  eelleekkttrriikkeerr  ppåå  

NNoorrddbbeerrgg  oogg  TTååsseenn  
  

AAlltt  aavv  eelleekkttrriisskkee  aannlleegggg  
  

KKoomm  iinnnnoomm  ffoorr  eenn  hhyyggggeelliigg  pprraatt  
ppåå  vvåårrtt  kkoonnttoorr  ii  

NNoorrddbbeerrggvveeiieenn  4433  dd    
  

wwwwww..ttoorrppaa--eell..nnoo  
ppoosstt@@ttoorrppaa--eell..nnoo  
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Leie lokale?
Visste du at Nordberg menighet har to fine lokaler 
til utleie:  Kirkestua og Ungdomshuset. 

Kirkestua rommer opp mot 100 gjester, mens 
det i Ungdomshuset er plass til 50 - 60 personer.  
Lokalene kan brukes til bursdager, minnesamvær, 
jubileer, bryllup, dåp og konfirmasjoner. 

For spørsmål om utleie - epost: 
utleie.nordbergkirke@gmail.com. 

Nye og gamle 
pasienter 
ønskes 
velkommen!

Kjelsåsveien 7 - 0488 OSLO - Telefon: 22 15 30 00 - Telefaks: 22 15 29 00 
E-post: post@tannlegepraksis.no - Internett: www.tannlegepraksis.no

GREFSEN TANNLEGEPRAKSISTimebestilling

22 15 30 00



 

 

Kirkekalender

Nordberg kirke: Kringsjågrenda 1, 0861 Oslo.  
Tlf. 23 62 94 90 eller en ansatt direkte
E-post: post.nordberg.oslo@kirken.no
Konto: 1600.21.35020. 
Vipps: 23077

Maridalen kirke: Maridalsveien 506 
Konto: 1602.49.01959
Vipps: 70556

Menighetskontor 
for Nordberg og Maridalen kirker:
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SØNDAG KL11.15
I  MARIDALEN  KIRKE
(Maridalsbussen ankommer kirken kl 11.09.)

Søn 2. juni       Gudstjeneste
                            Prest Bjørn Magnus Hanserud
Søn 16. juni     Blomstergudstjeneste
                            Sokneprest Ketil Rosnes
                            Diakon Gudrun Homstvedt
NB! Søndagene 30. juni - 4. august er det 
felles prostigudstjenester i Vestre Aker 
kirke. Se Nordberg.

NB! Lørdag 29. juli kl 18.00 i Maridalsruinene
Olsokgudstjeneste 
Christian Haavard Svendsrud på trekkspill

Søn 18. aug i Maridalen kirke
                            Skolestartsgudstjeneste 
                            Sokneprest Ketil Rosnes
                            Diakon Gudrun Homstvedt
                            Organist Simon Nilsson

SØNDAG KL11.00 
I NORDBERG KIRKE

Søn 2. juni      Høymesse med Ulrike Lunde 
                           og Gudrun Homstvedt
Søn 9. juni      Temagudstjeneste med konfi-
                           manter.
                           Kapellan Christian Volden
Søn 16. juni    Høymesse - skaperverkets dag
                           NB! Solvang hagekoloni 
Søn 23. juni    Høymessse
                           Sokneprest Ulrike Lunde
NB! Søndagene 30. juni - 4. august er det 
felles prosti-
gudstjenester i Vestre Aker kirke.
Søn 30. juni    Høymesse
                           Prest Gunn Jorund Rodet Sunde
Søn 7. juli        Høymesse
                           Prest Ulrike Lunde
Søn 14. juli      Høymesse  
                           Prest Inger Johanne Gjøen
Søn 21. juli      Høymesse
                           Prest Gunn Jorund Rodet Sunde
Søn 28. juli      Høymesse 
                           Prest Arne Braut
NB! Lør 29. 7  Olsokgudstjeneste i Maridals-
                           ruinene. Se Maridalen
Søn 04.aug     Høymesse
                           Prest Sindre Falch

Gudstjenester tilbake i Nordberg kirke
Søn 11. aug    Høymesse
                           Vikar? Ulrike Lunde?
Søn 18 .aug    Gudstjeneste for små og store
                           Skolestartsgudstjeneste
                           Kapellan Christian Volden
                           Trosopplærer Eliasabeth 
                           Danielsen Haare 
Søn 25.aug     Forenklet høymesse
                           Sokneprest Ulrike Lunde 
                           Loppemarked

Er du ungdom og 
ønsker info og/
eller kontakt med 
oss? Legg oss til!



Ansatte og menighetsrådsledere

Navn og adresser

Maridalen menighetsråd
Leder: Gunstein Hansen
Tlf: 952 03 280

Nordberg menighets  
barnehage: 
Bjørn Wang Langer
E-post: styrer@ 
nordbergmenighetsbhg.no
Tlf: 467 49 637

Organist: 
Eivind Gjerdalen Vonen 
Tlf: 23 62 94 94
E-post: ev342@kirken.no

Daglig leder for Nordberg 
og Maridalen: 
Marianne Utle
Tlf: 928 38 041
E-post: mu954@kirken.no

Trosopplæringsleder:
Elisabeth Danielsen Haare
Kontortlf: 23 62 94 99
E-post: eh767@kirken.no

Sokneprest i Nordberg: 
Ulrike Eva Lunde
E-post: ul686@kirken.no
Tlf: 452 40 409

Kapellan i Nordberg 
Christian Volden 
Tlf: 465 03 139
E-post: cv778@kirken.no

Diakon for seniorer: 
Lillian Dombestein 
Tlf: 973 05 294 
E-post: ld929@kirken.no 

Kjøkkenassistent: 
Shehnaz Noori

Dirigent Tweesters: 
Hanna Vegge 
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Nordberg menighetsråd
Leder: Sissel Hodne Steen
Tlf: 476 18 023

Sokneprest i Maridalen:
Ketil Rosnes
Tlf: 930 93 920
E-post: kr736@kirken.no

Diakon for seniorer: 
Gudrun Aas Homstvedt 
Tlf: 468 62 174
E-post: gh697@kirken.no

Organist i Maridalen:
Simon Nilsson
Tlf: 402 01 843
E-post: sn826@kirken.no

Ungdomsarbeider: 
Erik Martinus Kvamme 
Fjeldstad  Tlf. 949 87 287

Redaktør menighets-
bladet Unni Harsten
Tlf. 907 54 341
E-post: uh564@kirken.no 

Leder Tweesters:  
Andrea Moe

Kirketjener i Maridalen: 
Bjørn Magnus Hanserud
Tlf. 900 63 656

                     Koransvarlige Bago:       
Eliza Engebrethsen       Solveig Lindheim        
E-post: nordbergbago@gmail.com

 E-post: nordbergtweesters@gmail.com

Ungdomsarbeider: 
Anna Hellebust
Tlf. 454 86 141
anna. hellebust@gmail.com
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Sist, men ikke minst

Hvorfor får du Menighetsbladet i postkassa di? Bladet blir delt ut i alle postkasser på Nordberg og i 
Maridalen. Bladet regnes som informasjon – ikke som reklame i samsvar med Markedsføringsloven og 
Forbrukertilsynets rettledning for levering av uadressert reklame og aviser. Papiret er resirkulerbart.

Loppemarked i august 

Loppis for "alle penga"
I august braker det 
løs igjen med loppe-
marked for Nordberg 
og Maridalen. For-
beredelsene er allerede 
begynt, og det er mye 
DU kan bidra med.

Hvis du synes det er 
lenge til august, tar du 
dessverre feil. Derfor en 
liten påminnelse allerede 
nå, før sommeren. 

Sett av datoene 23-25.
august, og gled deg til 
fine markedsdager der 
du kan handle varer av 
god kvalitet, kjøpe kaker 
og andre godsaker, samt 
treffe hyggelige folk fra 
nabolaget. 

For å få alt dette til, 
trenger vi fine ting å 
selge. Det er her DU 
kommer inn. Fra 1. juni 
kan du levere varer du vil 
gi til loppemarkedet hver 
tirsdag mellom kl 10-18. 
Ta kontakt med staben i 
kirka når du kommer for 
å levere. 

- Vi setter stor pris på å få 
klær og tekstiler, fine sko 
og vesker, sportsutstyr 
og antikviteter, bøker 
og musikk, leker og spill, 
kjøkkenutstyr og fine 
pynteting. I fjor man-
glet vi godt og brukbart 
sportsutstyr. Vi vil også 
veldig gjerne ha mer 
klær enn vi fikk inn i fjor, 
særlig til menn, sier Lil-
lian Dombestein i staben. 

- Og hva vil vi ikke ta imot?
- Vi må dessverre si 
nei til store sofaer og 
veggseksjoner, madrass-

er og hvitevarer. Vi har 
begrenset med plass, og 
slike varer er vanskelige å 
selge. Lillian legger til: 
- Det hjelper oss mye hvis 
du sorterer etter innhold 
det du kommer med. Det 
gjør jobben med å ordne 
til markedet mye lettere. 

Loppemarkedet er en 
av de viktigste inntekt-
skildene til menighetens 
barne- og ungdomsar-
beid. Uten loppemark-
edet og julemarkedet 
hadde vi ikke hatt midler 
til å drive mye av det 
flotte arbeidet som 
kommer barn og unge på 
Nordberg og i Maridalen 
til gode. 

Vi trenger ikke bare lop-
per, men også frivillige 
medarbeidere. Ta kon-
takt med diakon Lillian 
Dombestein på mobil 
973 05 294 eller e-post 
LD929@kirken.no hvis du 
har mulighet for å bidra 
eller har andre spørsmål.

Loppemarked 
for Nordberg og 
Maridalen i 
Nordberg kirke
Fredag 23. august 
kl. 17-20
Lørdag 24. august 
kl. 11-16
Søndag 25. august 
kl. 12-15

Glimt fra fjorårets loppemarked..
Ditt bidrag gir oss muligheten til 
å lage et like bra marked i år.


